
Haabneeme Kooli hoolekogu koosolek, 24. jaanuar 2023 

PROTOKOLL 

Osalejad: Rainer Rohtla (3. klassid), Heidy Sutt (4. klassid), Merle Nestra (6. klassid), Maiu Plumer 

(vallavalitsuse esindaja), Elle-Riin Ulfsak (õpetajate esindaja), Vivika Kupper (koolijuht), Olga Simagina 

(õpilasesindus), Riin Peeters (juhtkond/külaline), Tiina Pukk (õppejuht), Lilian Jõesaar (õppejuht), Juta 

Rahkema-Praks (5. klassid), Ave Kang (7. klassid), Antoon van Rens (8. klassid) 

Koosolekut juhatas: Antoon van Rens 

Protokollija: Juta Rahkema-Praks 

Koosolek algas 17.35. 

Päevakord:  

1. Jooksev ülevaade Haabneeme Kooli tegevustest. Rõõmud ja mured. Personaliküsimused. 

2. Töökorraldus koolimajas turvamehe puudumisel. Kaardisüsteemile üleminek.  

3. Kodukorra muudatused. 

4. Suusa -ja uisutunnid. 

5. Jooksvad küsimused. 

 

1. Tähistatakse kooli 14. sünnipäeva.  

Sel poolaastal on käsil 4 projekti: a) soe koolitoit igaühele, b) eelmisel koosolekul tutvustatud Islandi 

projekt (leping õpilastele), c) roheline kool, d) liikuma kutsuv kool (sellega tegeleb tervisenõukogu). 

Kool sai täiendust tehnoloogiaklassile, 4 suurt masinat. 

Õpetajad said palgatõusu vastavalt riiklikult . Vald leidis vahendeid, et tõsta ka teiste koolitöötajate palku.  

Õppetegevus. III kooliastmes tegeleme 7. klassi üleminekueksamiga, milleks sel aastal on ajalugu (toimub 

25. mail); selle tulemus esitatakse protsendina. 8. klassil valmib loovtöö, mille nad esitavad märtsis. 9. 

klassid valivad valikeksami. 

Õpilased osalevad aktiivselt olümpiaadidel.  

Personal. Töölt lahkus üks vene keele õpetaja; tema tunnid sai ära jaotada, aga 5. klassi rühmad tuli kokku 

panna. Jaanuari lõpus tuleb haiguslehel oleva inglise keele õpetaja asemel tööle uus inglise keele õpetaja. 

Uuest õppeaastast on vaja matemaatika ja loodusainete õpetajat. 

2. Koolis ei ole enam turvameest. Plaanime üle minna kaardi- ja fonolukusüsteemile; mõte on selline, et 

õpilased saaksid kaardiga kooli sisse vahemikus 7.15-17.00 ning seejärel 17.00-18.00 fonolukuga, et 

administraatoril oleks ülevaade, kes veel majas viibivad. Nädalavahetustel ja koolivaheaegadel õpilased 

koolimajja ei pääse. 

3. Küsimus, kas lisada kooli kodukorda punkt parkimise kohta, et lapsevanemad on kohustatud järgima 

haridusasutuse paigaldatud märke / kehtestatud reegleid. Probleem on see, et lapsevanemad pargivad 



peatumisalal. See jäi praegu vaid aruteluks, aga uurime, kas pöörduda välise teenuseosutaja poole – 

reguleerimine, trahvimine. 

Kodukorda lisatakse ühehäälselt aga nõue, et koolis ei tohi enam kasutada kehalõhnastajaid, lõhnaõlisid 

jne, millega üritatakse varjata e-sigareti lõhna. 

4. Suusa- ja uisutunnid. Kooli on soetatud korralikku varustust, nii et igal õpilasel on kohustus nendes 

tundides osaleda. Uisutundides on käidud Viimsi uisuplatsil.  

5. Järgmisse õppeaastasse vaadates on probleemiks ruumipuudus. Moodulid viiakse ära ja Artium ei ole 

haridus-, vaid kultuuriasutus. Puudus on ka väikeklassidest – Rajaleidja otsusega lapsi tuleb aina juurde. 

Tekkis arutelu püsiva lahenduse või moodulite kasutamise üle. Seda mõjutab ka Randvere kooli 

juurdeehituse hilinemine. Viimsi kooli tuleb juurde 6 esimest klassi, Haabneeme kooli 2 paralleelklassi. 

Püünsi kooli klassid on pooltühjad. Enamik soovib saada lapsele koolikohta keskusesse. 

Sel aastal suunab vald õpilasi jõuliselt nii Randvere kui ka Püünsi kooli. Sõprade-sõbrannade pärast ei 

võimaldata kooli vahetada. 

Bussigraafik – ei vasta tundide lõpu aegadele. Teeme uuesti valda ettepaneku. 

 

Koosolek lõppes 19.20. 


